
Roman Bajor

Radny Rady Powiatu Zielonog6rskiego

Sulech6w, 17 sierpnia 2020r.

Pan Krzysztof Romankiewicz

Starosta Zielonog6rski

W zwi4zku z powzigt4 inforrnacj4 o zloleniu przez Zaruyd Powiatu Zielonog6rskiego wniosku

o dofinatrsowanie remontu drogi Sulech6w - Bukow oraz zapytaniarni mieszkairc6w Grniny Sulecli6w

w tym zakresie, uprzejmie proszg o udzielenie informacji w jaki spos6b w planowanyrn projekcie

przebudowy drogi przewidziano zwigkszenie bezpieczeisttva przy prze)e2dzanit przez tory kolejowe

na odcinku drogi Sulech6w - Buk6w.

Obecnie przy tyclt przejazdach nie ma np, opuszczanych szlaban6w z sygnalizacjq 6wietln4 a

uprawy rolne (kukurydza) skutecznie ograniczaj1 widoczno$6 kierowcom samochod6w (i operatororn

poci4g6w zapewneteL),

W zwi4zku z powylszym proszg o inforrnacjg wnioskowarr4 na wstgpie niniejszego pisma.

Z powaianien,

Roman Bajor


